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Protokół Nr XLVIII 

 zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów w dniu 30 października 2014 r. – pod 

przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy – Pani Teodory Wójcik 

Liczba radnych ogółem: 15 

Liczba obecnych radnych: 13 

Liczba nieobecnych radnych: 2 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Pan Marcin Uchman – Wojt Gminy 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 

 

Porządek obrad: 

1. Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 

6. Informacja Prezesa Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie – P. 

Artura Dąbrowskiego dotycząca realizacji wspólnych działań  współpracy z Gminą 

Cegłów, 

7. Informacja Wójta Gminy Cegłów o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2013/2014, w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów zewnętrznych w 

placówkach oświatowych na terenie Gminy Cegłów 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów na lata 2014-

2024, 

2) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

3) W sprawie obniżenia ceny 1 q żyta do opodatkowania podatkiem rolnym gruntów 

rolnych na terenie Gminy Cegłów 

4) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień w 

tym podatku na terenie Gminy Cegłów w roku 2015 

5) W sprawie określenia w roku 2015 na terenie gminy Cegłów wysokości stawek 

podatku od środków transportowych 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/ 391 /14 w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe  zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Cegłów, 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/ 392 /14 w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na 

terenie  Gminy Cegłów, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu publicznego 

nieruchomości położonej w miejscowości Cegłów, stanowiącej własność Gminy 

Cegłów, 

9) w sprawie podziału sołectwa Cegłów na dwa odrębne sołectwa Cegłów 1 i Cegłów 

2, 
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10) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

położonej  

w miejscowości Podciernie, stanowiącej własność komunalną Gminy Cegłów 

 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Przyjęcie protokołu XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

12.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1  

Przewodnicząca otworzyła obrady i stwierdza, że na sali obrad jest 13 radnych, więc 

podejmowane uchwały będą prawomocne. Przewodnicząca serdecznie przywitała wszystkich 

zebranych. Poinformowała, że dotarła smutna wiadomość o śmierci wieloletniego radnego, 

który pełnił funkcję we wcześniejszych kadencjach p. Jana Janickiego, który jednocześnie był 

ojcem naszego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Krzysztofa Janickiego. Przewodnicząca 

poprosiła o powstanie i uczczenie jego pamięci chwilą ciszy.  

Przywitała również na obradach Pana Artura Dąbrowskiego Prezesa Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Następnie przystąpiła do 

przedstawienia porządku obrad. 

Radny Grasiak zwrócił uwagę, że na Sali obrad jest 12 radnych, a nie 13. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych czy też Wójt ma uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

Wójt stwierdził, że chciałby wycofać z porządku obrad procedowanie uchwały o dokonaniu 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ dokonywane zmiany w budżecie nie 

mają wpływu na WPF. Wójt dodał, że chciałby wnieść do porządku obrad 1 projekt uchwały 

dotyczący utworzenia punktu przedszkolnego w Cegłowie, gdyż należy dotrzymać deklaracji 

złożonych Mazowieckiej Jednostce Wdrażania Programów Unijnych i abyśmy mogli zakupić 

pianino w ramach projektu, mieliśmy warunek że wydłużymy okres trwałości projektu o 1 

rok. 

wycofanie pierwotnego projektu uchwały i poddała to głosowaniu. Głosowało 12 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Projekt został wycofany z porządku obrad. 

Następnie przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem nowego projektu uchwały do 

porządku obrad.  

Głosowało 12 radnych. Przyjęto jednogłośnie. Projekt został wprowadzony do porządku 

obrad. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad. 

Głosowało 12 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca poinformowała, że kolejnym punktem jest informacja Wójta o realizacji 

zadań bieżących. 

Wójt przywitał szczególnie serdecznie Prezesa WFOŚiGW. Podkreślił, że gmina 

współpracuje owocnie z tą instytucją. Wójt poinformował, że w ubiegłym tygodniu odebrał z 

rąk prezesa nagrodę w ramach konkursu Eko Pozytyw Mazowsza oraz czek w wysokości 
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10 000 zł na działania proekologiczne. Dodał, że jechał na galę z informacją, iż 

prawdopodobnie Gmina Cegłów otrzyma wyróżnienie, a w rzeczywistości zostaliśmy 

laureatem jako najlepszy beneficjent współpracujący z Wojewódzkim Funduszem w 

najważniejszej kategorii Samorząd Przyjazny Środowisku. Wójt podkreślił, że jest to duży 

sukces. 

- Wójt poinformował o otwarciu Wioski kulinarnej w Podcierniu, w której wziął udział 

europoseł Jarosław Kalinowski oraz Marszałek Ewa Orzełowska. 

- otwarcie docieplonej świetlicy w Podskwarnem, które było dofinansowane z Leadera LGD  

- otwarcie zmodernizowanej świetlicy w Pełczance. Radny Walas, sołtys wsi oraz druhowie 

miejscowej OSP poszukali sponsorów i w czynie społecznym dokonali dużej rzeczy – 

docieplili budynek. Inwestycję wsparła firma MajsterPol z Mieni oraz p. Agnieszka Luba 

- Konwent Wojtów i Burmistrzów z terenu powiatu. Odbył się w obiekcie Wioski kulinarnej. 

Założona jest grupa zakupowa na zakup energii oraz oleju opałowego, gdyż to przynosi 

wymierne korzyści. 

- podpisane zostało Porozumienie pomiędzy gminą, a Wydziałem Geodezji i Kartografii 

Politechniki Warszawskiej. Studenci przyjeżdżają corocznie na teren naszej gminy w celu 

wykonywania badań gruntów. Stworzona zostanie grupa robocza i politechnika objęłaby 

swim patronatem klasę gimnazjalną o profilu matematyczno – fizycznym, co wpłynęłoby 

pozytywnie na rozwój oświaty w naszej gminie. 

- wizyta w Kępicach – reprezentowali nas: p. Skarbnik, p. Zastępca oraz radny Kaska. 

Uczestniczyli oni w otwarciu zmodernizowanej biblioteki w Kępicach. 

- odbył się również Dzień Edukacji Narodowej – były składane życzenia nauczycielom. W 

tym roku Stowarzyszenie z Podciernia podjęło się organizacji tego wydarzenia.  

- uhonorowaliśmy 16 par za długoletnie pożycie małżeńskie, a w tym gronie znalazł się 

również nasz Wiceprzewodniczący Rady Gminy. Uroczystości były połączone z obchodami 

Dnia Seniora 

- inicjatywa p. sołtys Woli Stanisławowskiej – udało się odnowić krzyż przydrożny przy 

wsparciu ludzi dobrej woli. Krzyż został poświęcony, a samą inicjatywę należy popierać, 

gdyż to jest kultywowanie tradycji i historii. 

- spotkanie z większymi przedsiębiorcami z terenu gminy. Celem było utworzenie Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej. Uczestniczył również specjalista od tarnobrzeskiej strefy ekonomicznej 

Andrzej Karabon. Strefa taka powstaje Rozporządzeniem Rady Ministrów i umożliwia 

odliczenie od podatku dochodowego nawet do 55% wydatków inwestycyjnych i środków 

trwałych. Gdyby się udało założyć taką strefę to mniej byśmy się martwili o nasz budżet. 

Stworzyłoby to również miejsca pracy dla mieszkańców. Wójt dodał, że czekają go rozmowy 

robocze w Ministerstwie Gospodarki. 

- studenci Politechniki odwiedzili Wioskę kulinarną i przedstawili najlepsze referaty 

dotyczące scalania gruntów w sołectwach Kiczki Pierwsze i Drugie, Skupie, Piaseczno.  

- występ teatru Parabuch – został sfinansowany w ramach projektu prowadzonego przez 

bibliotekę 

- Bezpieczna droga do szkoły – inicjatywa wspólnie z Marszałkiem Województwa, 

rozszerzona o panel udzielania pierwszej pomocy, a ponadto każdy uczeń dostał kask 

rowerowy, odblaski i światła do roweru 

- Szkoła Nocą – udana inicjatywa stowarzyszenia rodziców, wspierającego pracę Zespołu 

Szkolnego w Cegłowie „3 Sektor”. W 6 salach tematycznych odbyły się warsztaty 

laboratoryjne. Dzieci mogły uczestniczyć w poznawaniu świata i edukacji w praktycznych i 

ciekawych zajęciach. 

- wystawa prac plastycznych w Zespole Szkolnym w Cegłowie – wydarzenie na wysokim 

poziomie. 
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- podpisana umowa na termomodernizację budynków oświatowych i Urzędu Gminy. W 

przyszłym tygodniu ogłoszony zostanie przetarg. Będziemy się starali wynegocjować z 

Narodowym Funduszem, abyśmy mogli postawić łącznik w Zespole Szkolnym w Piasecznie i 

potem dokonać termomodernizacji budynku. 

- zaproszenie na III Cegłowski Bieg Niepodległości. 

Przewodnicząca podziękowała i poinformowała o zmianie w porządku obrad, żeby Prezes 

Artur Dąbrowski mógł zabrać głos. 

 

Ad.5  

Prezes podziękował i stwierdził, że jest to dla niego ogromny zaszczyt, gdyż może gościć dziś 

w gminie, która w pojęciu Wojewódzkiego Funduszu jest najlepszą na Mazowszu. Dodał, że 

80% dofinansowanie z Narodowego Funduszu jest to rzadkość, a wręcz rzecz niemożliwa, 

więc składa serdeczne gratulacje. Odnośnie konkursu „EkoPozytyw Mazowsza” to Gmina 

Cegłów zakończyła 5 zadań w 2013 r. z dofinansowaniem z Wojewódzkiego Funduszu i to 

miało wpływ na przyznanie tej nagrody. Żadna gmina nie zrealizowała tyle zadań i na takie 

kwoty co Gmina Cegłów, gdyż w efekcie było to ok. 2,5 mln zł. Prezes zaproponował 

ponowne wręczenie statuetki Wójtowi.  

W podziękowaniu Wójt wręczył kosz z tradycyjnymi produktami regionalnymi. 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad.6 

Przewodnicząca poprosiła o sprawozdanie Przewodniczących Komisji o pracach w okresie 

międzysesyjnym. 

Pani Jolanta Leszczyńska stwierdziła, że komisja oświaty zebrała się aby wysłuchać 

informacji Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym wyników z egzaminów i 

sprawdzianów zewnętrznych oraz komisja spotkała się z innymi komisjami w celu 

zaopiniowania stawek podatków na przyszły rok oraz opiniowania materiałów na sesję. 

Pan Wąsowski poinformował, że Komisja Finansów zebrała się wspólnie z innymi 

komisjami, a obrady prowadził radny Kaska. 

Pan Mirosław Walas poinformował, że komisja zebrała się 13 października, gdzie tematem 

były inwestycje zrealizowane podczas trwania kadencji. W spotkaniu uczestniczył p. Andrzej 

Bieliński – projektant od projektu sanitacji gminy. Komisja spotkała się również na wspólnym 

posiedzeniu. 

Pan Sebastian Trojanowski poinformował, że Komisja Rewizyjna zebrała się również z 

innymi komisjami, jednak miała też swoje posiedzenie, na którym podsumowała swoją 

działalność i sprawozdanie zostanie przedstawione na ostatniej sesji w tej kadencji. 

Pan Zygmunt Kaska poinformował, że komisja zebrała się aby zaopiniować podatki. 

Opiniowano materiały na sesję Rady Gminy, wypracowane opinie będą odczytane przy 

podejmowanych uchwałach.  

 

Ad.7 

Informację o realizacji zadań oświatowych przedstawiła p. Sekretarz Kinga Łoniewska. 

/Informacja w załączeniu/ 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w 4 oświadczeniach majątkowych radnych 

Urząd Skarbowy stwierdził nieprawidłowości i prosi o zapoznanie się radnych z treścią pisma 

skierowanego do Rady Gminy. 
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Ad.9 

Pani Skarbnik przedstawiła informację o ściągalności podatków i opłat lokalnych z 

uwzględnieniem ulg i umorzeń. 

/ informacja w załączeniu/ 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

 

Skarbnik Gminy Milena Dąbrowska przedstawiła proponowane zmiany w budżecie. 

Dodatkowo Zastępca wyjaśnił kwestie zwiększenia środków na prace przy modernizacji 

budynku przy rondzie.  

 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

2) W sprawie obniżenia ceny 1 q żyta do opodatkowania podatkiem rolnym 

gruntów rolnych na terenie Gminy Cegłów 

 

Wójt poinformował, że całość stawek podatkowych proponuje podnieść jedynie o 

wskaźnik inflacji, czyli o ok. 2%. W porównaniu do roku ubiegłego proponuje 

podwyższenie stawki o 10 gr., tj. 45.60, a stawkę tą pozytywnie zaopiniowały 

Mazowieckie Izby Rolnicze. 

 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący - 1 

Uchwała została podjęta. 

 

3) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień w 

tym podatku na terenie Gminy Cegłów w roku 2015 

 

Wójt przedstawił proponowane stawki, tak jak poprzednio z propozycją podwyższenia o 

planowany wskaźnik inflacji. 

 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

4) W sprawie określenia w roku 2015 na terenie gminy Cegłów wysokości stawek 

podatku od środków transportowych 
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Wójt przedstawił proponowane stawki, tak jak poprzednio z propozycją podwyższenia o 

planowany wskaźnik inflacji. 

 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/ 391 /14 w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe  zaopatrzenie w wodę na terenie 

Gminy Cegłów, 

 

Wójt poinformował, że zmiana wynika z zaleceń nadzoru prawnego Wojewody 

Mazowieckiego i dotyczy określenia terminu wejścia w życie tej uchwały. Wchodzi ona w 

życie z dniem podejścia, a nie jak było wskazane w projekcie uchwały 14 dni od 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. 

 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/ 392 /14 w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na 

terenie  Gminy Cegłów, 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu publicznego 

nieruchomości położonej w miejscowości Cegłów, stanowiącej własność Gminy 

Cegłów, 

Wójt poinformował, że jest to kontynuacja podjętych decyzji. W związku z modernizacją 

budynku przy rondzie, gdzie swoje miejsce będą miały stowarzyszenia i organizacje 

działające na terenie gminy, więc aby nie generować dodatkowych kosztów na utrzymanie 

budynku po byłym Komisariacie Policji i ponoszenie kosztów remontu proponuje się 

zbycie tej nieruchomości. Dodatkowo podmiot, który przystapi do przetargu na pewno 

będzie dbał o ten budynek, co wpłynie korzystnie na wizerunek samego centrum Cegłowa. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Za – 12  

Przeciw – 1 

Wstrzymujących - 0 

 

Uchwała została podjęta. 
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8) w sprawie podziału sołectwa Cegłów na dwa odrębne sołectwa Cegłów 1 

 i Cegłów 2, 

Wójt poinformował, że uchwała intencyjna została już podjęta, przeprowadzone zostały też 

konsultacje z mieszkańcami na stronie internetowej oraz na zebraniu sołeckim. Dodał, że 

w tej chwili sołtysi mają nieformalnie podzielone sołectwa, a podjęcie tej uchwały pozwoli 

na efektywniejsze wykorzystywanie środków z funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

9) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 

miejscowości Podciernie, stanowiącej własność komunalną Gminy Cegłów 

Wójt zaznaczył, że ewentualne ustawienie takiej wieży, jak deklaruje zainteresowany 

podmiot umożliwi lepsze połączenia sieci komórkowych oraz poprawi mobilne 

podłączenie do internetu, oczywiście po przeprowadzeniu postępowania przetargowego w 

trybie nieograniczonym. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji. 

Opinię odczytał Przewodniczący Zygmunt Kaska. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący - 1 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

Radny Grasiak stwierdził, że Przewodnicząca nie dała możliwości się wypowiedzieć 

radnym. 

Przewodnicząca poprosiła radnego Grasiaka o złożenie formalnego wniosku o reasumpcję 

tego projektu uchwały.  

 

10) w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkolnym w 

Cegłowie 

Wójt poinformował, że w ramach projektu „Moje Przyjazne Przedszkole”, aby zrealizować 

złożone deklaracje należy wydłużyć trwałość projektu o 1 rok. Dodał, że zmienione 

zostanie jedynie nazewnictwo, a nie będzie z tym związanych dodatkowych problemów 

czy też generowało dodatkowych kosztów. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 11 

Radny Wąsowski zapytał o przetarg na SKR. 

Wójt poinformował, że przetarg miał być przeprowadzony, jednak nie odbył się, gdyż 

przedmiot przetargu został zdemontowany, zdjęto dach, wymontowano okna i drzwi. 

Przeprowadzenie przetargu groziłoby gminie procesami i stąd po konsultacji z kancelarią 

przetarg został odwołany. Wójt dodał, że wadium wpłaciły 4 podmioty, więc skorygowana 

zostanie wycena i przystąpimy jeszcze raz do postępowania przetargowego. 
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Radny Walas poinformował, że jako Rada Gminy jesteśmy nieprzychylni dla przedsiębiorców 

i utrudniamy rozwój działalności gospodarczej na terenie gminy. 

Wójt stwierdził, że trudno akceptować nielegalne zajmowanie nieruchomości i jako samorząd 

nie możemy się na to godzić, a jakie są fakty to wszyscy wiedzą. 

Radny Kaska w imieniu strazaków złożył podziękowania za remonty strażnic i zakup 

samochodów dla poszczególnych jednostek. Dodał, że teraz można porównać do czego 

przyszedł, a co jako członek Rady pozostawia i widzi te korzystne zmiany. 

Przewodnicząca zapytała o wypadek ucznia w Zespole Szkolnym w Cegłowie, co się z tym 

dzieje. 

Wójt poinformował, że ostatnie pismo było od Rzecznika Dyscyplinarnego przy Wojewodzie, 

o którym informował radnych. Poprosił on o materiały z przeprowadzonej kontroli i inne 

dokumenty. Prokuratura również poprosiła o dokumenty, które zostały wysłane. 

Radny Grasiak poprosił o przygotowanie informacji o stanie zadłużenia Gminy na kolejną 

sesję. 

Pan Wąsowski zapytał o zgłoszenie znalezienia walizki z rtęcią na posesji w Cegłowie, co 

zostało zrobione w tym kierunku. 

Wójt odpowiedział, że zostało to zgłoszone do PSP i ustalono, że przyjadą po odbiór. Nie 

dotarły jednak informacje, że nie zostało to odebrane.  

 

Ad. 12 

Przewodnicząca poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy w kresie 

międzysesyjnym. 

 

Ad. 13 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XLVII sesji rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

Przewodnicząca zamknęła obrady XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Godz. 18.00 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Podobas 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


